

Ր Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Կ. Հ. Տադրյան. Բազմապատիկ բնութագրիչներով օպերատորների համար Կոշի խնդրի ֆունդամենտալ լուծումը և նրա հետ կապված պսևդոդիֆերենցիալ օպերատորների դասը	317
Ա. Ա. Դանիելյան. Կոմպլեքս հարթության կոմպակտ բազմությունների վրա հավասարաչափ սահմանափակ բազմանդամների հաջորդականությամբ ֆունկցիաների ներկայացման մասին	345
Գ. Հ. Հակոբյան. Որոշ դասի հիպոէլիպտիկ հավասարումների լուծումների ածանցյալների գնահատականների մասին	358
Ս. Հ. Խաչատրյան. Խզվող եզրային տվյալներով եզրային խնդրներ երկրորդ կարգի էլիպտիկ հավասարումների համար հարթության վրա	375
Վ. Մ. Մարտիրոսյան, Կ. Ռ. Օվեյան. Անկոմպակտ տիրույթներում Մ. Մ. Զրբաշյանի α -բվազիանալիտիկ դասերի տեսության շուրջը	392

СО ДЕРЖАНИЕ

К. А. Ягджян. Псевдодифференциальные операторы с параметром и фундаментальное решение задачи Коши для операторов с кратными характеристиками	317
А. А. Даниелян. О представлении функций последовательности равномерно ограниченных полиномов на компактных множествах комплексной плоскости	345
Г. О. Акопян. Об оценках производных решений одного класса гипоеллиптических уравнений	358
С. Г. Хачатрян. Граничные задачи с разрывными граничными данными для эллиптических уравнений второго порядка на плоскости	375
В. М. Мартиросян, К. Р. Овесьян. К теории α -квазианалитических классов М. М. Дзрбашяна в угловых областях	392

CONTENTS

K. H. Yagdjian. Fundamental solutions for a degenerate hyperbolic operators and related pseudo-differential operators	317
A. A. Daniellian. On representation of functions by uniformly bounded sequences of polynomials on the complex plane compact sets	345
G. H. Hakopian. Some estimates for derivatives of the solutions of a class of hypoelliptic equations	358
S. H. Khachatryan. Boundary value problems with discontinuous boundary conditions for the second order elliptic equations on the plane	375
V. M. Martirosyan, K. R. Hovsesyan. On the theory of M. M. Djrbashyan α -quasianalytic classes in angular domains	392